
 

Klasa: 322-01/21-01/142 

Ur.br.: 312-1-2 

Zagreb, 20. prosinca 2021. godine. 

 

 

ZAPISNIK SA SKUPŠTINE HVK 
 

U skladu s odredbama članka 44. stavka 2. Statuta Hrvatske veterinarske komore ("Narodne novine" br. 

89/2016), predsjednik Hrvatske veterinarske komore, dopisom Klasa: 322-01/21-01/142, Ur. br.: 312-21-

1, od 10. prosinca 2021. godine sazvao je redovnu godišnju Skupštinu HVK, koja je održana dana 20. 

prosinca 2021. godine u Velikoj predavaonici Veterinarskog fakulteta, Heinzelova 55, ZAGREB, s 

početkom u 11.30 sati te je sukladno navedenom pozivu predložio sljedeći dnevni red: 

 
1. Otvaranje Skupštine HVK. 
2. Izbor radnog predsjedništva, verifikacijskog povjerenstva, zapisničara i ovjerovitelja zapisnika. 
3. Izvješće verifikacijskog povjerenstva. 
4. Utvrđivanje dnevnog reda. 
5. Usvajanje zapisnika s Konstituirajuće – izborne Skupštine HVK, održane dana 26. listopada 2020. 

godine. 
6. Usvajanje zapisnika s prethodne redovne Skupštine HVK, održane elektronskim putem dana 28. 

prosinca  2020. godine. 
7. Izvješće predsjednika HVK o radu za 2020. godinu, rasprava i usvajanje izvješća.  
8. Izvješće Nadzornog odbora HVK za 2020. godinu, rasprava i usvajanje izvješća. 
9. Izvješće o financijskom poslovanju HVK za 2020. godinu, rasprava i usvajanje izvješća. 
10. Rebalans financijskog plana za 2021. godinu, rasprava i njegovo donošenje. 
11. Prijedlog financijskog plana za 2022. godinu, rasprava i njegovo donošenje. 
12. Razno. 
 
 

1. točka: Otvaranje Skupštine 

 

Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet. 

Predsjednik Hrvatske veterinarske komore Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet. otvorio je Skupštinu HVK,  

pozdravio je sve prisutne članove Skupštine, a posebno predstavnika Uprave za veterinarstvo i 

sigurnost hrane Sinišu Mandeka, dr. med. vet.,  predsjednika Nadzornog odbora HVK Zlatka Heruca, 

univ. mag. med. vet. i predsjednicu Odjela veterinara male prakse Hrvatske, Leu Kreszinger, dr. med. 

vet. 

 

Nakon tog, obavijestio je članove Skupštine HVK da je nedavno preminuo kolega  Davor Požega, dr. 

med. vet., koji je bio član Skupštine HVK te je pozvao prisutne da mu minutom šutnje odaju dužno 

poštovanje. 

Nakon toga, pozvao je predstavnika Uprave za veterinarstvo i sigurnost hrane, Sinišu Mandeka, dr. 

med. vet., da se obrati članovima Skupštine HVK. 

  



Siniša Mandek, dr. med. vet. 

Pozdravio je sve prisutne u ime pomoćnice ministrice, mr. sc. Tatjane Karačić i u  svoje osobno ime te 
je istaknuo da kolegica Karačić zbog obveza nije u mogućnosti nazočiti Skupštini. 

U svom kratkom obraćanju dao je nekoliko informacija vezano za aktivnosti koje će Uprava za 

veterinarstvo i sigurnost hrane provoditi u u narednoj godini.  

Istaknuo je da su u Državnom proračunu za 2022. godinu osigurana sredstva za provedbu mjera iz 

područja veterinarske djelatnosti, da je pri kraju je izrada nove „Naredbe“ te da će se planirane 

djelatnosti obavljati u redovnom opsegu i u sljedećoj godini.  

Nadalje, istaknuo je da se u sljedećoj godini očekuje donošenje četiri nova zakonska akta koja se 

odnose na područje veterinarstva, da je trenutno u javnoj raspravi Zakon o zdravlju životinja, da će se 

nakon toga raditi na donošenju Zakona o hrani i mikrobiološkim pravilima za hranu te da je u planu da  

krajem iduće godine na Saboru RH bude i novi Zakon o veterinarstvu, koji će s obzirom na sve 

navedene zakone regulirati  organizaciju veterinarske službe u Republici Hrvatskoj.  

Pozvao je sve članove Skupštine, kao i sve ostale kolege da aktivno sudjeluju u izradi navedenih akata 

putem svojih predstavnika u povjerenstvima te kroz e-savjetovanja, budući će gore navedeni novi 

zakoni odrediti budućnost veterinarske struke u narednim godinama. 

U smislu prije navedenog, istaknuo je da sljedeća godina nije godina u kojoj se očekuju veliki potresi, 

što znači da će tek nakon donošenja novoga Zakona o veterinarstvu nastupiti novosti, sukladno 

promjenama koje će on donijeti te da te promjene ne bi trebali iznenaditi nikoga. 

Na kraju je Skupštin je zaželio uspješan rad. 

 

Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet. 

Zahvalio je kolegi Mandeku na pozdravnim riječima te je konstatirao da Skupština nastavlja s radom, 

sukladno predloženom dnevnom redu. 

  

 

2. točka: Izbor radnog radnog predsjedništva, verifikacijskog povjerenstva, zapisničara i 

ovjerovitelja zapisnika.  

 

Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet. 

Predsjednik Hrvatske veterinarske komore Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet.,  istaknuo je da je za 

daljnji rad Skupštine potrebno izabrati članove radnih tijela te je za članove radnog predsjedništva 

predložio: 

- za predsjednika radnog predsjedništva: Bernarda Vukušića, dr. med. vet. ; 

- za članove: izv. prof. dr. sc. Niku Brkljaču Bottegaro, Mladena Jemeršića, dr. med. vet., 

 Dražena Zukovića, dr. med. vet.  i mr. Antu Šarića, dr. med. vet. 

 

Nadalje. za zapisničara je predložio dr. sc. Anđelka Gašpara, tajnika HVK,  a za ovjerovitelje zapisnika 

Ivicu Vujevića, univ. mag. med. vet.  i dr. sc. Nikolu Rošića. 

 

Za članove verifikacijskog povjerenstva predložio je Mislava Matašina, univ. mag. med. vet., Marka 

Dvojkovića, dr. med. vet. i Dražena Hižmana, dr. med. vet.   

 



Nakon što je predložio članove navedenih radnih tijela, otvorio je raspravu,  tijekom rasprave nije bilo 

prijedloga drugih članova za navedena radna tijela te je prijedlog članova navedenih radnih tijela dao na 

glasovanje, nakon čega je isti jednoglasno prihvaćen. 

 

Na kraju izlaganja, pozvao je članove radnog predsjedništva da zauzmu svoja mjesta, što su oni i učinili, 

nakon čega je Skupština nastavila sa zasjedanjem. 

 

3. Izvješće verifikacijskog povjerenstva. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Predsjednik radnog predsjedništva Bernard Vukušić, dr. med. vet., pozdravio je sve prisutne u svoje ime 

i u ime radnog predsjedništva, posebno je pozdravio predstavnika Uprave za veterinarstvo i sigurnost 

hrane Sinišu Mandeka, dr. med. vet.  te je pozvao izabrane članove verifikacijskog povjerenstva da 

podnesu izvješće, kako bi se utvrdio kvorum, odnosno kako bi se utvrdilo da li Skupština može dalje 

nastaviti s radom i donositi valjane odluke. 

 

Dražen Hižman, dr. med. vet.  

Dražen Hižman, dr. med. vet., član verifikacijskog povjerenstva, istaknuo je da su članovi verifikacijskog 

povjerenstva napravili uvid u listu prisutnih članova Skupštine, da su identificirali i prebrojili prisutne 

članove te su utvrdili da  su na sjednici nazočna 34 člana, da je 19 članova Skupštine putem valjanih 

punomoći opunomoćilo druge članove HVK za zastupanje, odnosno da su na Skupštini s punomoćima 

nazočna 53 člana. 

Nadalje, posebno je naglasio da Skupština ima 76 članova, da je s obzirom na izvješče verifikacijskog 

povjerenstva razvidno da je na Skupštini prisutna natpolovična većina članova, odnosno da Skupština 

ima potrebni kvorum te da ista može zasjedati i donositi valjane odluke.  

Popis nazočnih članova i punomoći nalazi se u prilogu ovoga zapisnika i njegov su sastavni dio. 

 

4. točka: Utvrđivanje dnevnog reda 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Predsjednik radnog predsjedništva, Bernard Vukušić, dr. med. vet., istaknuo je da je sukladno gore 

navedenom pozivu predsjednika HVK na Skupštinu, predložen sljedeći dnevni red: 

1. Otvaranje Skupštine HVK. 
2. Izbor radnog predsjedništva, verifikacijskog povjerenstva, zapisničara i ovjerovitelja zapisnika. 
3. Izvješće verifikacijskog povjerenstva. 
4. Utvrđivanje dnevnog reda. 
5. Usvajanje zapisnika s Konstituirajuće – izborne Skupštine HVK, održane dana 26. listopada 

2020. godine. 
6. Usvajanje zapisnika s prethodne redovne Skupštine HVK, održane elektronskim putem dana 

28. prosinca  2020. godine. 
7. Izvješće predsjednika HVK o radu za 2020. godinu, rasprava i usvajanje izvješća.  
8. Izvješće Nadzornog odbora HVK za 2020. godinu, rasprava i usvajanje izvješća. 
9. Izvješće o financijskom poslovanju HVK za 2020. godinu, rasprava i usvajanje izvješća. 
10. Rebalans financijskog plana za 2021. godinu, rasprava i njegovo donošenje. 
11. Prijedlog financijskog plana za 2022. godinu, rasprava i njegovo donošenje. 
12. Razno. 



 

Nakon toga, predloženi dnevni red dao je na raspravu, tijekom rasprave nije bilo prijedloga za izmjenu i 

dopunu predloženog dnevnog reda, nakon čega je gore navedeni predloženi dnevni red dao na 

glasovanje. 

Glasovanjem je predloženi dnevni red jednoglasno prihvaćen. 

 

5. Usvajanje zapisnika s Konstituirajuće – izborne Skupštine HVK, održane dana 26. listopada 
2020. godine. 

 
Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Predsjednik radnog predsjedništva, Bernard Vukušić, dr. med. vet., obavijestio je članove Skupštine da 

je redovita godišnja Skupština HVK za 2020. godinu zbog propisanih mjera sprečavanja pojave i 

suzbijanja bolesti COVID -19 održana elektronskim putem dana 28. prosinca 2020. godine, da je 

njenom održavanju prethodilo održavanje  konstituirajuće-izborne Sjupštine HVK, koja je održana dana 

26. listopada 2020. godine te da s obzirom na prije navedeno zapisnik s navedene konstituirajuće-

izborne Skupštine HVK nije usvojen na redovitoj Skupštini HVK za 2020. godinu, koja je održana 

elektronskim putem dana 28. prosinca 2020. godine te je istaknuo da je isti potrebno usvojiti na ovoj 

sjednici. 

Posebno je naglasio da je zapisnik s navedene sjednice Skupštine objavljen u Hrvatskom veterinarskom 

vjesniku koji je dostavljen svim članovima HVK, uključujući i članove Skupštine HVK, da je isti u skladu s 

naznakom na pozivu za ovu sjednicu Skupštine postavljen na web stranicu HVK i da je na taj način bio 

dostupan svima, da se nada da su ga svi pročitali te da je s obzirom na prije navedeno mišljenja da ga 

sada nije potrebno čitati. 

Nakon tog, postavio je upit članovima Skupštine je li tko za to da se zapisnik s navedene sjednice 

Skupštine čita, svi članovi Skupštine jednoglasno su se izjasnili da navedeni zapisnik nije potrebno čitati 

Otvorio je raspravu o zapisniku s navedene Konstituirajuće – izborne Skupštine HVK, tijekom rasprave 

nije bilo primjedbi na zapisnik, nakon čega je  isti dao na glasovanje te je isti jednoglasno usvojen. 

 
 
6. Usvajanje zapisnika s prethodne redovne Skupštine HVK, održane elektronskim putem dana 

28. prosinca  2020. godine. 
 
 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Predsjednik radnog predsjedništva, Bernard Vukušić, dr. med. vet., obavjestio je članove Skupštine da 

je redovita godišnja Skupština HVK za 2020. godinu, zbog propisanih mjera sprečavanja pojave i 

suzbijanja Bolesti COVID -19, održana elektronskim putem, dana 28. prosinca 2020. godine. 

Posebno je naglasio da je zapisnik s navedene sjednice Skupštine objavljen u Hrvatskom veterinarskom 

vjesniku koji je dostavljen svim članovima HVK, uključujući i članove Skupštine HVK, da je isti u skladu s 

naznakom na pozivu za ovu sjednicu, postavljen na web stranicu HVK i da je na taj način bio dostupan 

svima, da se nada da su ga svi pročitali te da s obzirom na prije navedeno predlaže da se navedeni 

zapisnik ne čita. 

Nakon tog, postavio je upit članovima Skupštine je li tko za to da se zapisnik s navedene sjednice 

Skupštine čita, svi članovi Skupštine jednoglasno su se izjasnili da navedeni zapisnik nije potrebno čitati 



Otvorio je raspravu o zapisniku s navedene redovne sjednice Skupštine HVK za 2020. godinu,  tijekom 

rasprave nije bilo primjedbi na zapisnik, nakon čega je  isti dao na glasovanje te je isti jednoglasno 

usvojen. 

 

 

7. točka: Izvješće Predsjednika o radu HVK rasprava i usvajanje izvješća. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Predsjedavajući Bernard Vukušić, dr. med. vet., pozvao je predsjednika HVK Ivana Zemljaka, univ. 

mag. med. vet.,  da podnese izvješće o radu Hrvatske veterinarske komore za 2020. godinu.  

 

Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet.  

Predsjednik Hrvatske veterinarske komore Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet.,  naglaso je da je cjelovito 

izvješće o radu Hrvatske veterinarske komore za 2020. godinu pripremljeno te da je isto u skladu s 

naznakom na pozivu za ovu Skupštinu postavljeno na web stranicu Komore i da je kao takvo bilo 

dostupno svim članovima Skupštine te je iznio svoj stav da, s obzirom na prije navedeno, cjelovito 

izvješće o radu HVK za 2020. godinu nije potrebno čitati. 

Nadalje, vezano za navedeno izvješće naglasio je da je on dužnost predsjednika HVK počeo obnašati 

nakon Izborne Skupštine HVK, koja je održana dana  26. listopada 2020. godine.  

Istaknuo je da se od njegovog imenovanja radilo na tome da se Komoru otvori prema svim 

članovima, kako bi članovi dobili bolji uvid u to što se radi i da je u tom smislu uvedena praksa da se 

tromjesečna izvješća predsjednika i HVK objavljuju redovito u Hrvatskom veterinarskom vjesniku, 

da se je posebno radilo na tome da se veterinarsku medicinu približi javnosti, da su u smislu prije 

navedenog osigurani televizijski termini na kojima se je govorilo o veterinarskoj struci, da se je 

struka prezentirala putem različitih  novina i portala, kako bi se javnosti prikazalo koje sve poslove 

veterinari obavljaju, odnosno na koji način oni sudjeluju u kontroli zdravlja životinja i ljudi te koja je 

njihova uloga u sigurnosti hrane.  

Nadalje, istaknuo je da se na prije navedenom radilo daleko više nego ikada prije, kao i na 

obavještavanju članstva o svim aktivnostima koje se u ime članova Komore provode. 

Također, istaknuo je da je napravljen pozivni  natječaj za izradu novog  registra članova, koji se 

godinama planira, a koji je iz više razloga bitan i koji predstavlja ključnu kariku u najosnovnijem 

funkcioniranju Komore, s obzirom na to da bez njega nije moguće pratiti uplate članarine, što je od 

egzistencijalne važnosti. 

Isto tako, naglasio je da se u idućoj godini planira raspisivanje natječaja za izvršnog direktora, što je 

između ostalog planirano i samim Statutom, koji je na snazi više godina. 

Posebno je istaknuo da je od njegovog stupanja na dužnost predsjednika HVK, najviše vremena 

utrošeno na razgovore i sastanke s Upravom za veterinarstvo i sigurnost hrane, ministricom 

poljoprivrede te predstavnicima Državnog inspektorata,  na teme koje su od iznimne važnosti za 

jedan dio struke, posebice za ovlaštene veterinarske organizacije i Kontrolna tijela. 

Na kraju je iskazao i samokritična razmišljanja prema kojima Komora, kao regulatorno tijelo 

veterinarske struke koje dodjeljuje i oduzima licencije, služi članovima  te je istaknuo da se tijekom 

2020. godine nisu mogle održavati edukacije u smislu klasičnih tečajeva i seminara, no da je bilo 



dosta webinara putem kojih su se organizirale različite edukacije iz svih područja veterinarske 

djelatnosti. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet. 

Na kraju iznošenja izvješća predsjednika, predsjedavajući radnog predsjedništva, Bernard Vukušić, dr. 

med. vet.,  otvorio je raspravu o izvješću predsjenika o radu HVK za 2020. godinu, nitko od prisutnih se 

nije javio za riječ, nakon čega je navedeno izvješće stavio na glasovanje, radi njegovog usvajanja od 

strane Skupštine HVK. 

Svi prisutni članovi jednoglasno su usvojili izvješće predsjednika o radu HVK za 2020. godinu. 

Izvješće predsjednika o radu Hrvatske veterinarske komore za 2020. godinu nalazi se u prilogu ovoga 

zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

 

8. točka: Izvješće nadzornog odbora, rasprava i usvajanje izvješća. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet. 

Predsjedavajući Bernard Vukušić, dr. med. vet., pozvao je članove Nadzornog odbora HVK da podnesu 
izvješće Nadzornog odbora. 

Izvješće Nadzornog odbora Hrvatske veterinarske komore, iznio je predsjednik  odbora Zlatko Heruc, 
univ. mag. med. vet. 

Na kraju iznošenja izvješća predsjednika Nadzornog odbora, predsjedavajući radnog predsjedništva 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.,  otvorio je  raspravu o izvješću Nadzornog odbora HVK. 

Nitko od prisutnih se nije javio za riječ, nakon čega je navedeno izvješće stavio na glasovanje, radi 

njegovog usvajanja od strane Skupštine HVK. 

Svi prisutni članovi jednoglasno su usvojili izvješće Nadzornog odbora. 

 

Zapisnik Nadzornog odbora, koji je kao izvješće iznio predsjednik  Zlatko Heruc, univ. mag. med. vet.,  

nalazi se u prilogu ovoga zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

9.  točka: Izvješća o financijskom poslovanju HVK za 2020. godini, rasprava i usvajanje izvješća. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  
Predsjedavajući Bernard Vukušić, dr. med. vet., pozvao je gospođu Lidiju Vuk, mag. oec., voditeljicu 
računovodstva Hrvatske veterinarske komore da iznese Izvješće o financijskom poslovanju Hrvatske 
veterinarske komore u 2020. godini. 
 
Lidija Vuk, mag. oec. 

Lidija Vuk, mag. oec., voditeljica računovodstva Hrvatske veterinarske komore, izvjestila je prisutne da 

je Komora u skladu s Zakonom o financijskom poslovanju i računovodstvu neprofitnih organizacija, u 

zakonskom roku napravila i nadležnim institucijama predla godišnji financijski obračun za 2020. godinu, 

da je krajem 2020. godine od strane neovisne ovlaštene revizorske kuće napravljena revizija 

financijsko-materijalnog poslovanja HVK, da su revizijom utvrđene neznatne nepravilnosti koje se 

odnose na knjiženje uplata za izdavanje i produljivanje licencija, da su sve primjedbe revizije uzete u 

obzir i implementirane u financijsko-materijalno poslovanje te su kao takve uvrštene u godišnje 



financijsko izvješće za 2020. godinu i financijski plan za 2021. godinu, da je cjelovito izvješće o 

financijskom poslovanju HVK za 2020. godinu u skladu s pozivom stavljeno na web stranicu HVK, da je 

dostupno svima  te je Skupštini podnijela Izvješće o financijskom poslovanju HVK za 2020. godinu. 

 

Izvješće o financijskom poslovanju HVK za 2020. godinu koje je iznijela gospođa Vuk, nalazi se u 

privitku ovoga zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Otvorio je  raspravu o i Izvješće o financijskom poslovanju HVK za 2020. godinu. 

 

Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet. 

Predsjednik Hrvatske veterinarske komore Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet.,  iznio je problem 

ostvarivanja planiranih prihoda HVK, s obzirom na to da dio članova Komore ne izvršava uredno 

ovbveze plaćanja članarine. 

Posebno je istaknuo da je nužno čim prije izraditi novi informacijski sustav koji će osiguravati praćenje 

redovitosti plačanja članarine i poduzimanja mjera protiv onih članova koji ne plaćaju redovito članarinu. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet. 

U svom je izlaganju istaknuo da je iz izvješća vidljivo da svega 1530 članova redovito plaća članarinu, 

da to Komori predstavlja velik problem te da ima dosta članova koji čije je plaćanje članarine povezano 

s raspisivanjem natječaja za dodjelu poslova javnih ovlastih u veterinarstvu. 

 

Ivica Vujević, univ. mag. med. vet. 

U svom je izlaganju istaknuo da je nužno pratiti plaćanje članarine svakog pojedinog člana, da je 

članovima koji ne plaćaju članarinu potrebno slati opomene i tužbe te je postavio pitanje da li Komora 

mora imati osobu koja će voditi računovodstvo i financije te je iznio svoj stav da je za navedene poslove 

jeftinije uzeti financijski servis. 

 

Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet. 

Predsjednik Hrvatske veterinarske komore Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet., u svom je izlaganju 

istaknuo da će se navedena problematika rješavati postepeno, da moramo ići korak po korak, da je 

nužno čim prije napraviti novi registar koji će omogućiti kvalitetnu analizu podataka, uključujući i 

plaćanje članirine te je posebno istaknuo da je u ovoj situaciji dok je registar takav kakav je nužno imati 

čovjeka koji će raditi poslove računovodstva unutar Komore. 

 

Mladen Jemeršić, dr. med. vet. 

Postavio je pitanje vezano za izradu novog informacijskog sustava u odnosu na postojeće podatke o 

članovima Komore. 

 

 

dr. sc. Anđelko Gašpr, dr. med. vet. 

Tajnik HVK, dr. sc. Anđelko Gašpar, dr. med. vet, u svom je izlaganju istaknuo da je HVK napravila 

dokumentaciju za izradu novog informacijskog sustava, da je provela postupak ograničenog prikupljanja 

ponuda za izradu navedenog informacijskog sustava, da će se uskoro izabrati tvrtka koja će izraditi novi 



software te da je u skladu s dokumentacijom obveza izvođača da podatke iz starog softwara imortira u 

novi software te da bi se podaci o članovima Komore trebali povezati s Ministarstvom unutarnjih poslova 

i Hrvtaskim zavodom za mirovinsko osiguranje. 

Također, istaknuo je da će novi software biti kao web alplikacija te da će svi članovi imati mogućnost 

pristupa podacima, sa ograničenjima. 

 

Siniša Mandek, dr. med. vet. 

U svom se je izlaganju osvrnuo na problematiku koja se javlja u zadnje vrijeme, a odnosi na rad doktora 

veterinarske medicine u RH, a koji dolaze iz trećih zemalja i priznavanje inozemnih stručnih kvalifikacija. 

Istaknuo je da je trenutno za priznavanje inozemnih stručnih kvalifikacija nadležna Uprava za 

veterinarstvo, no da bi se novim zakonom moglo navedene poslove dati u nadležnost HVK. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  
Predsjedavajući Bernard Vukušić, dr. med. vet., postavio je pitanje članovima Skupštine javlja li se još 
tko za riječ, nitko od prisutnih se nije javio za riječ, nakon čega je Izvješće o financijskom poslovanju 
HVK za 2020. godinu stavio na glasovanje, radi njegovog usvajanja. 
 
Svi prisutni članovi jednoglasno su usvojili Izvješće o financijskom poslovanju HVK za 2020. godinu. 

 

 

10. točka: Rebalans financijskog plana za 2020. godinu, rasprava i njegovo donošenje. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  
Predsjedavajući Bernard Vukušić, dr. med. vet., pozvao je gospođu Lidija Vuk, mag. oec., ravnateljicu 
računovodstva Hrvatske veterinarske komore da iznese prijedlog rebalansa financijskog plana za 2020. 
godinu. 
 
Lidija Vuk, mag. oec. 

Lidija Vuk, mag. oec., djelatnica Ureda stručne službe Hrvatske veterinarske komore, izvjestila je 

prisutne da je Komora u skladu s Zakonom o financijskom poslovanju i računovodstvu neprofitnih 

organizacija i zakonom o udrugama, prošle godine donijela financijski plan za 2020. godinu, da je zbog 

smanjenih aktivnosti HVK uvjetovanim pojavom bolesti COVID-19 i nezapošljavanja novog djelatnika 

Komore, došlo do značajnih ostupanja od planiranih prihoda i rashoda od usvojenog financiskog plana 

te je nužan rebalans financijskog plana. 

Također, istaknula je da HVK ima obvezu platiti porez na dobit za financijski dio koji se odnosi na 

gospodarsku djelatnost, odnosno na prihode od oglašavanja u Hrvatskom veterinarskom vjesniku te da 

je rok za plaćanje navedenog poreza do 15. siječnja 2022. godine. 

 

Nadalje, iznijela je prijedlog Rebalnsa financijskog plana za 2021. godinu, koji se nalalazi u privitku 

ovoga zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.,   

Otvorio je  raspravu o i prijedlogu Rebalnsa financijskog plana HVK za 2021. godinu,  nitko od prisutnih 

se nije javio za riječ, nakon čega je prijedlog Rebalnsa financijskog plana HVK za 2021. godinu stavio 

na glasovanje, radi njegovog donošenja. 



Svi prisutni članovi jednoglasno su podržali, odnosno donijeli Rebalnas financijskog plana za 2021. 

godinu. 

 

 

11.  točka: Usvajanje prijedloga financijskog plana za 2022. godinu 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Predsjedavajući Bernard Vukušić, dr. med. vet., pozvao je gospođu Lidija Vuk, mag. oec., voditeljicu 
računovodstva Hrvatske veterinarske komore da iznese prijedlog Financijskog plana HVK za 2022. 
godinu. 
 
Lidija Vuk, mag. oec. 

Lidija Vuk, mag. oec., voditeljica računovodstva Hrvatske veterinarske komore, izvjestila je prisutne da 

Komora u skladu s Zakonom o financijskom poslovanju i računovodstvu neprofitnih organizacija i 

Zakona o udrugama, do kraja godine za narednu godinu mora donijeti Financijski plan za 2022. godinu. 

Nadalje, istaknula je da je prijedlog Financijskog plana za 20022. godinu napravljen na bazi plana za 

2021. godinu, uvažavajući sve primjedbe i preporuke neovisne revizije, da je prijedlog plana prihvatio 

Upravni odbor HVK na zadnjoj sjednici, da ge je uputio Skupštini na donošenje te je u daljnjem izlaganju 

iznijela prijedlog Financijskog plana HVK za 2022. godinu, koji se nalazi u prilogu ovog zapisnika i 

njegov je sastavni dio. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.,   

Otvorio je  raspravu o i Izvješće o financijskom planu HVK za 2022. godinu. 

 

 

Davor Velagić, univ. mag. med. vet. 

U svom je izlaganju istaknuo da su planirani prihodi manji od planiranih rashoda te je postavio pitanje 

vezano za planirane rashode  koji se odnosi na zaposlenike. 

 

Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet. 
 

Predsjednik Hrvatske veterinarske komore Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet.,  dao je obrazloženje 

planiranih prihoda i rashoda te je istaknuo da se Komora mora kadrovski ojačati te da je u ovoj godini 

planirano zapošljavanje izvršnog direktora, što zahtijeva povećanje rashoda i da su zbog prije 

navedenog planirani rashodi veći od prihoda, pri čemu je posebno istaknuo da će razlika biti izmirena iz 

dosadašnjih viškova prihoda. 

 

 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Predsjedavajući Bernard Vukušić, dr. med. vet., postavio je pitanje članovima Skupštine javlja li se još 
tko za riječ, nitko od prisutnih se nije javio za riječ, nakon čega je prijedlog Financijskog plana HVK za 
2022. godinu stavio na glasovanje, radi njegovog usvajanja. 



Svi prisutni članovi jednoglasno su donijeli Financijski plan HVK  za 2022. godinu. 

 

 

12. Razno 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Predsjedavajući Bernard Vukušić, dr. med. vet., u svom je izlaganju obavijestio članove Skupštine da je 
dana 18. studenog 2021 godine, u „Dvorani Maslina“, Hotel Eden, Ulica Luje Adamovića 33, Rovinj, 
održana izborna sjednica Odjela veterinara male prakse hrvatske, na kojoj su za članove novog 
predsjedništva Odjela izabrani: 

- Igor Benčić, univ. mag. med. vet. 

- Vlatka Csik,  dr. med. vet. 

- Sara Uvodić, univ. mag. med. vet. 

- Lea Kreszinger, dr. med. vet. 

- Tatjana Zajec, dr. med. vet. 

 

Nadalje, istaknuo je da je Upravni odbor HVK, na sjednici održanoj dana 17. prosinca 2021. godine 

donio odluku kojom Upravni odbor HVK predlaže Skupštini HVK da potvrdi navedene članove 

predsjedništva Odjela veterinara male prakse hrvatske. 

Nakon tog, otvorio je raspravu u navedenom prijedlogu, nitko od članova Skupštine se nije javio za riječ 

te je navedeni prijedlog dao na glasovanje. 

Svi članovi Skupštine jednoglasno su podržali navedeni prijedlog te je konstairao da je Skupština HVK 

navedene članove predsjedništva Odjela veterinara male prakse jednoglasno potvrdila. 

Isto tako, istaknuo je da su izabrani članovi odjela u skladu s odredbama članka 31. Pravilnika o radu 

odjela veterinara male prakse hrvatske, između sebe za novu-staru predsjednicu izabrali kolegicu Leu 

Kreszinger, dr. med. vet. te je novom predsjedništvu zaželio puno uspjeha u radu na dobrobit 

veterinarske struke. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Predsjedavajući Bernard Vukušić, dr. med. vet., u svom je izlaganju istaknuo da je neposredno prije 

održavanja Skupštine HVK, nakon dugog vremena održana Konstituirajuća – izborna sjednica Odjela 

za veliku praksu-farmske životinje, na kojoj su su za članove predsjedništva Odjela izabrani: 

- Mislav Matašin, univ. mag. med. vet. 

- Petra Oršoš Kumerički, dr. med. vet. 

- Vjekoslav Tirić, univ. mag. med. vet. 

- Dario Hanaftaler, univ. mag. med. vet. 

- dr. sc. Velimir Berta, dr. med. vet. 

 

Nadalje, obavijestio je članove Skupštine da bi Skupština HVK izabrane članove predsjedništva Odjela 

trebala potvrditi, na prijedlog Upravnog odbora, pri čemu je još jednom istaknuo činjenicu da je 

Konstituirajuća-izborna sjednica Odjela održana neposredno prije održavanja Skupštine te je pozvao 

prisutne članove Upravnog odbora, koji su ujedno i članovi Skupštine da se glasovanjem izjasne za to 

da se navedeni izabrani članovi predsjedništva Odjela predlože Skupštini na potvrđivanje. 



Svi prisutni članovi Upravnog odbora jednoglasno su prihvatili navedeni prijedlog te je predsjedavajući  

Skupštini predložio da potvrdi navedene članove predsjedništava Odjela za velike-farmske životinje. 

Navededeni prijedlog je dao na glasovanje, svi prisutni članovi Skupštine jednoglasno su potvrdili 

navedene članove predsjedništva Odjela za velike – farmske životinje. 

Branimir Rebselj, univ. mag. med. vet. 

U svom je izlaganju istaknuo da Odjel veterinara male prakse ima nedostatnu komunikaciju prema 
veterinarima male prakse, da edukacije u okviru stručnog usavršavanja u organizaciji Odjela 
veterinara male prakse nisu dovoljne za članove HVK koji rade u maloj praksi, da je neprihvatljivo 
da  navedeni odjel trenutno broji samo 73 člana s obzirom na to koliko veterinara u hrvatskoj radi 
malu praksu. 

Također, istaknuo je da se edukacije veterinara male prakse organiziraju i održavaju u Srbiji te je 
iznio stav da članovi Odjela veterinara male prakse ne bi trebali plaćati članarinu za članstvo u 
navedenom Odjelu, pri čemu je naglasio da je on prije bio član odjela, a da sada nije. 

Lea Kreszinger, dr. med. vet. 

U svom je izlagnaju istaknula da joj je drago da su postavljena navedena pitanja, da od 2013. kada 
je ona preuzela Odjel ima više od 25 održanih edukacija iz područja male prakse iz različitih 
područja, da su navedene edukacije održavane redovito na proljeće kao kongresi male prakse i na 
jesen u sklopu veterinarskih dana, da je mimo tog održano jako puno radionica i tečajeva u 
organizaciji odjela i da nikada prije nije bilo toliko edukacija.  

Nadalje, istaknula je da se sve edukacije oglašavaju preko web stranice odjela, web stranice 
Komore, portala Veterina i preko društvenih mreža te da su svi koji žele pomoći u predlaganju tema 
i samoj organizaciji edukacija dobrodošli. 

Također, vezano za članarinu Odjela istaknula je da odluku o visini članarine Odjela i samom 
plaćanju donosi predsjedništvo Odjela te da je njeno mišljenje da je dobro da odjel ima nekakva 
sredstva kako bi mogao provoditi planirane aktivnosti, da odjel nema poseban račun nego da ima 
posebnu stavku na računu HVK. 

Nadalje, istaknula je da je u zadnje vrijeme, zbog COVIDA održano nekoliko webinara koji su bili 
korisni za kolege. 

Vezano za primjedbe na mjesto održavanja edukacija, istaknula je da je kongres ove godine održan 
u Rovinju, da se sljedeće godine planira Kongres održati u Osijeku ili Varaždinu i da će odluka 
ovisiti o ponudama, pri čemu je istaknula da je edukaciju najednostavnije organizirati u u Zagrebu.  

Isto tako, istaknula je da se sljedeće godine planira održati još 4 radionice. 
Na kraju je istaknula značaj i važnost veterinarskih tehničara u obavljanju poslova veterinarske 
djelatnosti, kao i važnost funkcioniranja Odjela veterinarskih tehničara te predlaže promjenu 
njihovog statusa u smislu uvođenja licencija za rad i kontinuiranih edukacija, a što je potrebno i u 
drugim EU zemljama za zasnivanje radnog odnosa. 

Mr. Ante Šarić, dr. med. vet. 



Istaknuo je da je naša struka prenormirana, da je nama sve definirano i da nam se iz dana u dan 
uzimaju pojedini poslovi, a da mi kao struka ne možemo utjecati ni na što. 

Nadalje, istaknuo je da je takav odnos prema veterinarskoj struci posljedica tog što nismo kao 
struka odredili svoje strateške ciljeve, tako da u ovoj situaciji u veterini nije moguće išta planirati te 
je istaknuo da zbog prije navedenog treba čim je moguće prije napraviti strategiju struke. 

Također, istaknuo je da su veterinarske organizacije zbog smanjenog obujma posla uvjetovanog 
smanjenjem stočnog fonda, kao i važećim cijenama, u iznimno teškoj situaciji te da zbog prije 
navedenog nisu u mogućnosti djelatnicima isplaćivati visoke plaće. Istaknuvši da su plaće doktora 
veterinarske medicine u većini veterinarskih organizacija niže negoli su u djelatnostima u kojima 
rade radnici sa srednjom stručnom spremom. 

Posebno je istaknuo da se Komora mora zalagati da se to promjeni te je naglasio da su svi 
veterinari zapravo komora i da svi moraju raditi na tom da se navedena praksa mjenja. 

Ivica Vujević, univ. mag. med. vet. 

Istaknuo je da u ovoj situaciji kada imamo smanjenje broja ekonomskih životinja, mala praksa sve 
više jača te da je sve više kolega i kolegica koji rade malu praksu. 

Nadalje, istaknuo je prisutni problem naplate marže na veterinarske lijekove, koji se koriste u 
svakodnevnoj praksi i koji se ne prometuju kroz veterinarske ljekarne. 

Na kraju izlaganja, predložio je da HVK da javnu zahvalu Hrvatskoj lječničkoj komori i cjelokupnoj 
zdravstvenoj struci, vezano za sve što čini vezano za COVID-19 te da se vidi da li postoji 
mogućnost kakvog doniranja i pomoći zdravstvenoj struci. 

 

dr. sc. Nikola Rošić, dr. med. vet. 
Postavio je pitanje vezano za Pravilnik o DDD-u, odnosno pitanje mogućnosti imenovanja doktora 
veterinarske medicine odgovornim osobama za navedene poslove.  
 

Ivan zemljak, univ. mag. med. vet. 
U svom je izlaganju istaknuo da je navedeno pitanje postavljeno na razgovoru predstavnika HVK s 
ministricom poljoprivrede, da Komora za navedeno ima podršku ministarstva, jednako kao i po 
pitanju smanjenja stope PDV-a na veterinarske usluge i veterinarske lijekove.  

Nadalje, istaknuo je da je HVK ponovno uputila dopis nadležnom ministarstvu, da Ministarstvo 
zdravstva nije suglasno sa prijedlogom izmjena Pravilnika kojim se reguliraju uvjeti za obavljanje 
poslova DDD-a u pogledu kvalifikacije odgovorne osobe u provođenju poslova DDD-a,  odnosno 
voditelja službi u provođenju DDD mjera koji se provode u javnom zdravstvu pri čemu je posebno 
naglasio da Ministarstva zdravstva nije dalo nikakvo obrazloženje na naš zahtjev, osim što su u 
svom odgovoru ministarstvu istaknuli da oni ne vidi opravdanje za izmjene njihovog Pravilnika. 

Davor Velagić, dr. med. vet. 

U svom je izlaganju istaknuo da veterinarske organizacije imaju dosta problema u provedbi 
propisanih mjera kontrole bolesti životinja, vezano za financijski efekt provođenja pojedinih mjera  



mjera te je istaknuo problem naplate provedbe Državnog programa monitoringa rezidua pri čemu je 
istaknuo da za jedan uzorak meda treba otići u jednom pravcu 65 km, odnosno 130 km u oba 
pravca, a za navedeno uzorkovanje propisana je cijena u iznosu od 45,00 kn, koja uključuje i putne 
troškove. 

Mr. Ante Šarić, dr. med. vet. 

U svom je izlaganju istaknuo da je s ravnateljicom Uprave dogovoreno da će se nakon objave 
„Naredbe“ regionalnio održati edukacije, odnosno tumačenje provedbe propisanih mjera kontrole 
bolesti životinja, kako bi se mjere provedile ujednačeno. 

Također, istaknuo je problem pojedinih nadležnosti, vezano za plaćanje pri čemu je istaknuo da je 
sada DIRH preuzeo nadležnost plaćanja provedbe monitoringa rezidua. 

Ivan Zemljak, univ. mag. med. vet. 

U svom je izlaganju naveo da ima dosta mjera, za koje nisu napravljane dobre kalkulacije u odnosu na 

ekonomičnost njihove provedbe te je istaknuo da je propisana cijena za liječenje leptospiroze 155,00 kn 

i da navedena cijena sadržava aplikaciju antibiotika s pet dolazaka u dvorište, što je u svakom slučaju 

neisplativo. 

 

Bernard Vukušić, dr. med. vet.  

Predsjedavajući Bernard Vukušić, dr. med. vet., postavio je pitanje javlja li se još tko za riječ, nitko od 

prisutnih se nije javio za riječ, nakon čega je konstatirao da su sve točke dnevnog reda odrađene, da 

zaključuje rad sjednicu te se je svima zahvalio na dolasku i aktivnom sudjelovanju u radu Skupštine.  

 

 

Sjednica Skupštine završila je s radom u 13.10. minuta. 
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